
[bookmark: _Hlk207197384]國立臺灣科技大學講座教授及特聘教授推薦表
National Taiwan University of Science and Technology
Nomination Form for Chair Professorships and Distinguished Professorships
      114.06修訂
Revised June 2025

	一、基本資料
1. Basic Information

	單位Department/unit
	
	姓名
Name
	
	任本校
教授年月
Date appointed as professor at Taiwan Tech
	    年     月
MM/YYYY

	聯絡電話
Contact Number
	
	EMAIL
	

	推薦獎項
(擇一勾選)
Nominated title (select one)
	※依據本校講座教授及特聘教授設置辦法：
In accordance with the National Taiwan University of Science and Technology Regulations for the Establishment of Chair Professors and Distinguished Professors, I hereby apply for the following position: 
□講座教授（符合第2條第1至4款）
   Chair professor (meeting the criteria specified in Article 2, Subparagraphs 1–4)
□講座教授（符合第2條第5款各目）
   Chair professor (meeting the criteria specified in Article 2, Subparagraph 5)
□講座教授及特聘教授（符合第2條第5款各目及第3條各款）
   Chair professor and distinguished professor (meeting the criteria specified in Article 2, Subparagraph 5, and all subparagraphs of Article 3)
□特聘教授（符合第3條各款）
    Distinguished professor (meeting the criteria specified in all subparagraphs of Article 3)

	符合資格
條件
Eligibility criteria

(請勾選並
檢附佐證資料)
(Please check the applicable items and provide supporting documents)
	一、講座教授 
Chair professor
□諾貝爾獎得獎人(第2條第1款)：名稱﹍﹍﹍﹍﹍﹍，獲獎年度﹍﹍﹍﹍
       Having received the Nobel Prize (Article 2, Subparagraph 1): Award name ﹍﹍﹍﹍﹍﹍; Year awarded ﹍﹍﹍﹍
□中央研究院院士(第2條第2款)：名稱﹍﹍﹍﹍﹍﹍，獲獎年度﹍﹍﹍﹍
        Being an Academician of Academia Sinica (Article 2, Subparagraph 2): Award name ﹍﹍﹍﹍﹍﹍; Year awarded ﹍﹍﹍﹍﹍﹍
□曾獲教育部學術獎或國家講座(第2條第3款)：名稱﹍﹍﹍﹍﹍，獲獎年度﹍﹍﹍﹍
        Having received the Ministry of Education’s Academic Award or National Chair  Professorship (Article 2, Subparagraph 3): Award name ﹍﹍﹍﹍﹍﹍; Year awarded ﹍﹍﹍﹍﹍﹍
□國際知名之國家級院士(第2條第4款)：名稱﹍﹍﹍﹍﹍﹍，獲獎年度﹍﹍﹍﹍
        Being an internationally recognized national-level academician (Article 2, Subparagraph 4): Name ﹍﹍﹍﹍﹍﹍; Year elected ﹍﹍﹍﹍﹍﹍
□曾獲得校內外重要學術獎勵者或重要國際學會會士（fellow）或在學術上或專業領域上有傑出貢獻或聲望卓著者，且具以下資格之一：
    Being the recipient of major academic awards (domestic or international), a fellow of a major international academic society, or an individual with outstanding academic contributions or a distinguished professional reputation, and meeting one of the following criteria:
□曾獲國家科學及技術委員會（以下簡稱國科會）傑出研究獎二次以上(第2條第5款第1目)：國科會傑出研究獎獲獎年度﹍﹍、﹍﹍
   Having received the National Science and Technology Council (NSTC) Outstanding Research Award at least twice (Article 2, Subparagraph 5, Item 1): Years awarded ﹍﹍, ﹍﹍
□擔任本校專任教授後，應獲本校研究傑出等級以上獎項（包含講座教授獎勵、特聘教授獎勵、傑出研究獎勵）合計達三次以上(第2條第5款第2目)：本校研究傑出等級以上獎項獲獎學年度﹍﹍、﹍﹍、﹍﹍
    After appointment as a full-time professor at Taiwan Tech, the nominee has received research awards at the “Outstanding” level or higher (such as the Chaired Professorship Award, Distinguished Professorship Award, and Outstanding Research Award) at least three times (Article 2, Subparagraph 5, Item 2): Academic years awarded ﹍﹍, ﹍﹍, ﹍﹍
二、特聘教授 
Distinguished professor
□曾獲國科會傑出研究獎1次以上(第3條第1款)：獲獎年度﹍﹍
        Having received the NSTC Outstanding Research Award at least once (Article 3, Subparagraph 1): Year awarded ﹍﹍
□擔任本校專任教授後，曾獲本校傑出研究獎合計達2次以上者(第3條第2款)：
獲獎學年度﹍﹍、﹍﹍
After appointment as a full-time professor at Taiwan Tech, the nominee has received the Taiwan Tech Outstanding Research Award at least twice (Article 3, Subparagraph 2): Academic years awarded ﹍﹍, ﹍﹍

	學術專長
Academic Expertise
	

	送審領域
Field of Review
	

	[bookmark: _Hlk196921410]現行支領獎
勵加給情形
Current Incentive Allowance Status
	現行是否支領傑出研究獎、特聘教授或講座教授獎勵加給
Currently receiving an incentive allowance for receipt of the Outstanding Research Award, Distinguished Professorship, or Chair Professorship
□是，獲﹍﹍﹍﹍﹍﹍﹍獎勵加給，獎勵學年度﹍﹍（支領期間：　　　 -　　　　）
   Yes, received ﹍﹍﹍﹍﹍﹍﹍  incentive allowance in the ﹍﹍﹍﹍ Academic Year (period of payment: ________ – ________)
□否。
    No

	本人確認符合推薦資格且所提各項申請與證明文件屬實。
I hereby confirm that I meet the nomination criteria and that all submitted application materials and supporting documents are genuine and accurate.
                                      被推薦人簽章：
                                                Signature of nominee:

	系所
Department
	被推薦人研究績效良好，且所具資格查證屬實，並經本系所___年__月__日____________教評會審查通過。
The nominee has demonstrated excellent research performance and the stated qualifications have been verified. The nomination was approved by the Departmental Faculty Evaluation Committee on MM/DD/YYYY.
系所教評會召集人簽章：
Signature of committee convener:

	學院
College
	被推薦人研究績效良好，且所具資格查證屬實，並經本院___年__月__日________教評會審查通過。
The nominee has demonstrated excellent research performance and the stated qualifications have been verified. The nomination was approved by the College Faculty Evaluation Committee on MM/DD/YYYY.      
院教評會主任委員簽章：
Signature of committee convener:

	單位 
Unit
	簽核
Administrative Endorsements

	人事室
Personnel Office
	□符合本校講座教授及特聘教授設置辦法第2條第﹍﹍款規定，奉核後敦聘，並知會校教評會。
Meets the requirements of Article 2, Subparagraph ____ of the Taiwan Tech Regulations for the Establishment of Chair Professors and Distinguished Professors. The appointment will be finalized upon approval by the University President, and the University-Level Faculty Evaluation Committee shall be notified of the result.
□符合本校講座教授及特聘教授設置辦法第﹍﹍條第﹍﹍款第﹍﹍目規定，擬提本校校教評會進行□講座教授□特聘教授審議。
Meets the requirements of Article ____ , Subparagraph ____ , Item ____ of the Taiwan Tech Regulations for the Establishment of Chair Professors and Distinguished Professors. The case will be submitted to the University-Level Faculty Evaluation Committee for review of the □ Chair Professorship □ Distinguished Professorship.

	敬會
研發處
學術推展中心
Academic Collaborative Center, Office of Research and Development
	符合第2條第5款及第3條者加會
For nominees meeting the criteria of Article 2, Subparagraph 5, and Article 3
被推薦人所填論文影響指數(Rank Factor / Impact Factor)：
Nominee’s reported publication impact factor (rank factor / impact factor):
□與JCR查詢結果相符Consistent with JCR results
□略有誤植，代為修正Minor discrepancies; corrections were made accordingly 
	核示
Approval



	敬陳
Submit to
	教務處Office of Academic Affairs
                                
主任秘書 Secretary-general

校教評會主席 Chair of the University-Level Faculty Evaluation Committee 

	


提交資料說明Submission Guidelines
★請教師於推薦截止日前，經相關會議程序後提交資料至人事室：
Nominees must submit all of the following required materials to the Personnel Office by the nomination deadline after completing the review procedures: 
  一、符合講座教授第2條第1至4款者：
      紙本：本推薦表（填妥基本資料及個人資料）、資格條件佐證資料。
Nominees qualifying under Article 2, Subparagraphs 1–4 (Chair Professorship):
Hard copy: Completed nomination form (including basic and personal information) and supporting documentation for the stated eligibility criteria.
  二、符合講座教授第2條第5款各目或特聘教授第3條各款者：
   Nominees qualifying under Article 2, Subparagraph 5 (Chair Professorship) or all Subparagraphs in Article 3 (Distinguished Professorship):
      紙本：本推薦表、資格條件佐證資料、至多5篇最具代表性著作之個人貢獻度說明及論文首頁、各類績效明細附表核定版、外審迴避參考名單（格式如附件2，請以彌封方式提供）。
      Hard copy: Completed nomination form; supporting documentation for the stated eligibility criteria; a statement of individual contributions to up to five (5) representative publications, with the first page of each attached; official approved copies of performance summary tables; and a sealed list of external reviewers to be excluded (in the format specified in Appendix 2).
      電子檔：本推薦表、資格條件佐證資料、至多5篇最具代表性著作全文（含個人貢獻度說明）、各類績效明細附表核定版及其他成果資料；一律採用PDF格式，每個檔案以100MB為上限，檔案至多10個為限。
     Electronic files: Completed nomination form; supporting documentation for the stated eligibility criteria; full texts of up to five (5) representative publications (including contribution statements); official approved copies of performance summary tables; and other relevant research outcomes. All files must be submitted in PDF format. Each file must not exceed 100 MB, and the total number of files must not exceed ten (10).
[bookmark: _Hlk166165651]★依本校112年7月18日第622次行政會議決議通過「不獎勵期刊或出版社」清單並經研發處112年12月25日大宗信件公告在案，基於本校鼓勵教師投稿優質期刊，請教師申請本獎項時，避免填列不獎勵期刊或出版社的論文，如因填寫而影響評比結果，請自行負責。「不獎勵期刊或出版社」清單將視研發處執行情形滾動式修正，詳細清單請至校務行政資訊系統/校內文件系統/研發處相關辦法/學術推展中心/研發成果績效獎勵項下查詢。
	In accordance with the resolution of the 622nd Administrative Meeting on July 18, 2023, and the subsequent announcement by the Office of Research and Development on December 25, 2023, the University has adopted a list of nonawarded journals and publishers to encourage faculty to publish in high-quality publications. Nominees for this award must not include publications from journals or publishers on this list. Nominees bear full responsibility for any negative effects on the evaluation results caused by listing such publications. The list of nonawarded journals and publishers is subject to ongoing revisions by the Office of Research and Development. The most recent list is available through the following links:
NTUST Academic Information Systems Portal → Internal Document System → Office of Research and Development Regulations → Academic Collaborative Center → Research Achievement Incentive Awards.	Comment by Cathy Chang: [Ref]

	二、個人資料Personal Information

	學歷
（學士(含)後）
Educational background
(from bachelor’s degree onward)
	學校名稱
Institution
	主修學門系所
Major/Department
	學位
Degree
	起訖年月
Period (from–to)

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	重要
經歷
Professional experience
	服務機構
Institution/Organization
	服務部門/系所
Department/Division
	職稱
Job title
	起訖年月
Period (from–to)

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	曾獲學術
榮譽或獎勵
Academic honors and awards
	獎項名稱Award title
	年度
Year awarded
	設獎單位
Awarding institution

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	





※符合講座教授第2條第1至4款者，免填以下各項。
    Nominees qualifying under Article 2, Subparagraphs 1–4 (Chaired Professorship) are exempt from completing this section.
	[bookmark: _Hlk196921533]三、近五年（2020.1.1 ~2024.12.31）已發表之最具代表性著作
3. Representative Publications within the Past Five (5) Years (January 1, 2020–December 31, 2024)

	1. 至多5項最具代表性著作。如為共同研究之成果，請另頁敘明個人貢獻度。
A maximum of five (5) representative publications may be listed. For co-authored works, please provide a separate statement of individual contributions.
2. 請檢附論文首頁，並請依發表時間由近至遠順序填寫。
Please attach the first page of each publication, and list items in reverse chronological order (most recent first).
3. [bookmark: _Hlk139551539]期刊論文應符合「本校教師研發成果績效獎勵作業要點」規定，其Rank Factor及Impact Factor請以最新JCR查詢結果為依據。
Journal articles must comply with the National Taiwan University of Science and Technology Directives for Research Achievement Incentive Awards. Both the “rank factor” and “impact factor” must be calculated on the basis of the most recent JCR results.
4. [bookmark: _Hlk139551606]Rank Factor及Impact Factor查詢方式：請登入校務行政資訊系統→校園資訊→校內文件系統→研發處相關辦法→學術推展中心→研發成果獎勵專區→論文獎勵→如何查詢排名及Impact Factor值。
Instructions for Verifying Rank Factor and Impact Factor: Log on to NTUST Academic Information Systems→ Campus Information → Internal Document System → Office of Research and Development Regulations → Academic Collaborative Center → Research Achievement Incentive Awards → Paper Awards → How to Verify Ranking and Impact Factor Values.

	[bookmark: _Hlk138064102]編號
No.
	期刊論文資料
Journal information
	正式出版
(非ONLINE)
Official publication (not online)
	申請人之作者序
（此選項可複選）
Authorship 
(Check all that apply)
	收錄期刊
類型
Indexing category
	領域分級
Field ranking
	Rank
factor
	Impact factor

	01
	期刊名稱：
Journal title:
論文名稱：
Article title:
	卷冊：
Volume:       
期：
Issue:
DOI：
出版時間：
Date of publication:
	□ 唯一通訊作者 
    Sole corresponding author
□ 第一作者
    First author
□ 第二、三作者
    Second/third author
□ 第四作者以後
    Fourth or subsequent author
□ 通訊作者(或第二作者)且第一作者為申請人指導本校學生
    Corresponding author (or co-author) with Taiwan Tech student advised by the applicant as first author
□其他(請說明)：﹍﹍﹍
   Other (please specify): ﹍﹍﹍
	□ SCI
□ SSCI
□ A＆HCI
□ TSSCI
□ THCI
	□ Q1
□ Q2
□ Q3
□ Q4
	/
	




※本項內容請勿超過十頁（不含另檢附相關證明文件資料）。
    The content of this section must not exceed ten (10) pages (excluding supporting documents).
	四、近五年（2020.1.1 ~2024.12.31）具體之研究成就或重大專業實務貢獻
4. Research Achievements or Major Professional Contributions within the Past Five (5) Years (January 1, 2020–December 31, 2024)

	另檢附相關證明文件資料(請勾選)：
Supporting documents attached (please check):

	自填資料
Nominee-provided materials
	□著作目錄 Publication list 
□具體學術成就證明 Documentation of academic achievements
□其他相關重要成就事蹟 Other major accomplishments

	索取資料Officially provided materials
	本獎項所需之各項研究成果績效數據，以權責單位提供績效明細為準，請填妥附件1統一索取或請逕向權責單位承辦人聯繫索取。
All performance data required for this award will be verified against official records issued by the responsible offices. Please complete Appendix 1 to request a consolidated report, or contact the designated staff member of the relevant office directly.
□國科會計畫一覽表(研發處計服中心)
    List of NSTC projects (Project Affairs Service Center, Office of Research and Development)
□產學合作計畫一覽表(產學處企服中心) 
List of industry–academia collaboration projects (Enterprise Service Center, Office of Industry–Academia Collaboration)
□專利授權/技術移轉一覽表(產學處智財技轉中心) 
   List of patent licenses/technology transfers (Intellectual Property and Technology Transfer Center, Office of Industry–Academia Collaboration)
□專利一覽表(產學處智財技轉中心)
    List of patents (Intellectual Property and Technology Transfer Center, Office of Industry–Academia Collaboration)


	（本欄如不敷使用，請自行延伸或列為附件處理）
(If additional space is required, please extend as necessary or provide the information in attached documents)






附件1 Appendix 1

	國立臺灣科技大學
教師研發成果績效明細申請表
National Taiwan University of Science and Technology
Application Form for Faculty Research Achievement Performance Records
獎項所需之各項研究成果績效數據，以權責單位核定之附表為準，請教師於獎項推薦/申請截止日前，依需求填妥本表統一索取或請逕向權責單位承辦人聯繫索取（聯繫資訊如下備註）；本表辦畢後請教師自存。
All performance data required for award applications will be obtained from the official performance tables approved by the responsible offices. Faculty members may complete this form to request the data in the consolidated form, or contact the designated staff member of the relevant office directly (see notes for contact information). A copy of the completed form should be retained by the faculty member for their records.

	單位
Unit
	
	姓名
Name
	
	職稱
Job title
	

	聯絡電話
Contact number
	
	E-MAIL
	

	為推薦/申請本校□講座教授/特聘教授   □教師研究獎   □年輕學者研究獎助，請權責單位提供最近5年內（2020.1.1 ~2024.12.31）以下相關績效明細（請教師依需求勾註）：
For the purpose of nomination/application for □ Chaired Professorship/Distinguished Professorship  □ Faculty Research Award □ Young Scholar Research Grant, the applicant requests the responsible offices to provide the following performance data for the most recent five (5) years (January 1, 2020 – December 31, 2024). (Please check as required):
研發處：□國科會計畫一覽表乙份
[bookmark: _Hlk199947980]　　　　□本校研發成果績效獎勵（實收管理費）一覽表(申請研究獎-產學研究類)
Office of Research and Development: 
□ List of National Science and Technology Council (NSTC) projects (one copy)
□ List of Research Achievement Incentive Awards (industry–academia research category; overhead received)
產學處：□產學合作計畫一覽表乙份
        □專利授權/技術移轉一覽表乙份
[bookmark: _Hlk139551851]        □專利一覽表乙份（若有專利權非本校之國內外專利，請檢附專利證書或專利公告本，以供查核）
Office of Industry–Academia Collaboration:  
               □ List of industry–academia collaboration projects (one copy)
□ List of patent licenses/technology transfers (one copy)
□ List of patents (one copy)
 (For domestic or international patents not owned by Taiwan Tech, please attach the patent certificate or patent gazette for verification.)

	教師簽名
Applicant’s signature
	研發處
Office of Research and Development
	產學處
Office of Industry–Academia Collaboration

	



MM/DD/YYYY
	計畫業務
服務中心
Project Affairs Service Center
	學術推展
中心
Academic Collaborative Center
	智財技轉
中心
Intellectual Property and Technology Transfer Center
	企業服務
中心
Enterprise Service Center

	
	
	
	

	



※備註-洽詢窗口：
· [bookmark: _Hlk138064299][bookmark: _Hlk171521450]國科會計畫一覽表：【研發處】莊小姐，分機3227 wenru@mail.ntust.edu.tw
List of NSTC projects: Office of Research and Development – Ms. Chuang, ext. 3227 wenru@mail.ntust.edu.tw
· [bookmark: _Hlk138064328]產學合作計畫一覽表：【產學處】工程/設計/人文學院：簡小姐，分機6184 wennie@mail.ntust.edu.tw；電資/管理/應科學院：林先生，分機1039 yungcheng@mail.ntust.edu.tw；電子系/材料系：張小姐，分機6907 hh12@mail.ntust.edu.tw；產創學院：葉小姐，分機6975 tuyeh@mail.ntust.edu.tw
List of industry–academia collaboration projects: Office of Industry–Academia Collaboration 
Colleges of Engineering/Design/Humanities: Ms. Chien, ext. 6184, wennie@mail.ntust.edu.tw;       Colleges of Electrical Engineering and Computer Science/Management/Applied Science: Mr. Lin, ext. 1039, yungcheng@mail.ntust.edu.tw; 
Departments of Electronic and Computer Engineering/Materials Science and Engineering: Ms. Chang, ext. 6907, hh12@mail.ntust.edu.tw; 
College of Industry–Academia Innovation: Ms. Yeh, ext. 6975, tuyeh@mail.ntust.edu.tw
· [bookmark: _Hlk138081720][bookmark: _Hlk139552262]專利授權/技術移轉一覽表：【產學處】工程/人文/應科學院：陳小姐，分機3727 arielbenny430@mail.ntust.edu.tw；電資/管理/設計學院：陳小姐，分機3244 arielbenny430@mail.ntust.edu.tw
List of patent licenses / technology transfers: Office of Industry–Academia Collaboration
Colleges of Engineering/Humanities/Applied Science: Ms. Chen, ext. 3727, arielbenny430@mail.ntust.edu.tw; 
Colleges of Electrical Engineering and Computer Science/Management/Design: Ms. Chen, ext. 3244, arielbenny430@mail.ntust.edu.tw
· 專利一覽表：【產學處】工程/人文/設計學院：李小姐，分機1093 ttc@mail.ntust.edu.tw；電資/管理/應科學院：洪小姐，分機1092 ttc@mail.ntust.edu.tw
List of patents: Office of Industry–Academia Collaboration
     Colleges of Engineering/Humanities/Design: Ms. Lee, ext. 1093, ttc@mail.ntust.edu.tw; 
Colleges of Electrical Engineering and Computer Science/Management/Applied Science: Ms. Hung, ext. 1092, ttc@mail.ntust.edu.tw
附件2-請以彌封方式提供 Appendix 2 (to be submitted in sealed form)


國立臺灣科技大學講座教授暨特聘教授外審迴避參考名單
National Taiwan University of Science and Technology
External Reviewer Recusal Reference List for Chair Professor and Distinguished Professor Nomination
[bookmark: _Hlk166161638]為保障送審教師權益，依本校講座教授及特聘教授設置辦法第6條並參照本校辦理教師著作外審作業注意事項第4點規定（內文如下備註），送審教師得提出外審迴避名單至多3人。如無迴避名單，請於勾選「無」即可。
To protect the rights and interests of faculty members under review, and in accordance with Article 6 of the Regulations for the Establishment of Chair Professors and Distinguished Professors as well as Point 4 of the Instructions for External Review of Faculty Publications (see notes), the faculty member under review may propose a list of up to three external reviewers to be recused. If no recusal list is provided, please check “None.”
一、教師姓名  Faculty member’s name: __________________ 
二、服務系所  Department/institute: __________________ 
三、學術專長  Academic expertise: ______________________________________________________   
四、送審領域  Field of review：______________________________________________________
五、迴避名單  Recusal list：
    □ 無。None
	序號
No.
	姓名
Name
	服務單位
Affiliation
	職稱
Job title	
	迴避事由
Reason for recusal

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	



備註：
1.本校講座教授及特聘教授設置辦法第6條規定，如為推薦人選本人、推薦人選之研究指導教授、代表著作之合著人或共同研究人、現與推薦人選同校或曾同一系所服務者、與推薦人選有親屬或行政程序法第32條有關規定者，應迴避審查。
2.本校辦理教師著作外審作業注意事項第4點規定，本校申請升等教師，得提出外審迴避名單供參考，人數至多3人。
Notes: 
1. According to Article 6 of the Regulations for the Establishment of Chair Professors and Distinguished Professors, external reviewers must recuse themselves if they are: the nominee; the nominee’s academic advisor; a co-author or research collaborator of the nominee’s representative works; a current colleague in the same institution or a former colleague in the same department; or if they are related to the nominee by family ties or other circumstances requiring recusal under Article 32 of the Administrative Procedure Act.
2. According to Point 4 of the Instructions for External Review of Faculty Publications, faculty members applying for promotion may propose a recusal list of up to three individuals for reference.


教師簽章：__________________(簽章)日期：    年    月    日
                                          Faculty signature: __________________ Date: MM/DD/YYYY
3
 The English version is provided for reference only.
 The Chinese version shall prevail in case of any discrepancies between the English and Chinese versions.

  1     The English version is provided for reference only.     The Chinese version shall prevail in case of any discrepancies between the English and Chinese versions.   國立臺灣科技大學講座教授及特聘教授推薦表   National Taiwan University of Science and Technology   Nomination Form for Chair Professor ships   and Distinguished  Professor ships           11 4 .0 6 修訂   Revised   June 2025    

一、基本資料   1 .  Basic Information  

單位 Department/ unit   姓名   Name   任本校   教授年月   Date  appointed  as  professor  at   Taiwan  Tech       年       月   MM / YYYY  

聯絡電話   Contact Number   EMAIL   

推薦獎項   ( 擇一勾選 )   Nominated  title  (select one)  ※ 依據本校講座教授及特聘教授設置辦法：   In accordance with   the  National Taiwan University of Science and Technology   Regulations for the Establishment of Chair Professor s   and Distinguished  Professors , I  hereby  apply for the following position :    □ 講座教授 （符合第 2 條第 1 至 4 款）       Chair  professor  (meeting the criteria  specified in   Article 2,  Subparagraph s  1 – 4)   □ 講座教授 （符合第 2 條第 5 款 各目 ）       Chair  professor  (meeting the criteria  specified in   Article 2,  Subparagraph   5)   □ 講座教授及特聘教授 （符合第 2 條第 5 款 各目 及第 3 條 各款 ）       Chair  professor  and  distinguished professor  (meeting the criteria  specified in   Article 2,  Subparagraph   5, and  all  subparagraph s  of   Article 3)   □ 特聘教授 （符合第 3 條各款）        Distinguished  professor  (meeting the criteria  specified in   all  subparagraph s  of   Article 3)  

